
Møteprotokoll 

Utvalg: Formannskapet 
Møtested: Formannskapssalen 
Dato: 05.06.2023 
Tid: Kl. 16:00 

Følgende medlemmer møtte Parti 
Jarle Nilsen AP 
Veronika B. Brekke Jakobsen AP 
Rune Midtun FRP 
Tor Kristian Gaard FRP 
Helge Thorheim KL 
Jan Birger Medhaug KL 
May Synnøve Rygh KRF 
Randi Wisnæs KRF 
Tor Asle Grønningen SP 
Hilde Karine Slotnes SV 

Forfall Parti Varamedlem Parti 
Svanhild I. Lygre Andersen AP Robin Hult SP 

Møtenotater: 

Innkalling godkjent. Saker meldt under samlesak for spørsmål. 
Sakslisten godkjent med følgende tilleggssaker: 

• RS 132/23: Prop. 123 S (2022 - 2023) - Revidert finansieringsopplegg på Haugalandet i 
Rogaland og Vestland fylkeskommuner (Haugalandspakken) 

• RS 133/23: Forslag fra Rygh - støtte til midler fra formannskapets disposisjonsfond - 
Forskning på Batten Disease 

Ordfører foreslo Rygh (KrF) og Thorheim (KL) til å signere protokollen sammen med møteleder. 
Enstemmig valgt. 

Møtet ble vedtatt lukket før behandling av sak 67/23: Samlesak for spørsmål, pkt. 15 jf. koml § 11-5 
(5), jf. offl. § 23 (1). 

Møtet slutt ca. kl. 20:20. 
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060/23 Oversendelsesforslag fra kommunestyret 22.05.23 

05.06.2023 Formannskapet 

Behandling 
1. Oversendelsesforslag fremsatt av Alsaker (H) under KST sak 51/23 Samlesak for spørsmål, 

pkt. 1. 

Alsaker (H) viste til bruk av valgbil ved valget i 2019, og ønsket svar på om denne kunne tas i bruk til 
årets valg. Alsaker (H) fremmet følgende oversendelsesforslag: Vil ordføreren bidra til at det bevilges 
midler til et slikt tiltak? 

Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt kommunedirektøren for utarbeidelse av sak til 
neste møte i formannskapet. 

2. Oversendelsesforslag fremsatt av Levinsen (R) under KST sak 51/23 Samlesak for 
spørsmål, pkt. 3. 

Levinsen (R) fremmet oversendelsesforslag om Havbruksfondet Havbruksfondet øremerkes til 
miljøarbeid i og langs kysten. Kommunedirektøren lager en sak på dette. 

Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt kommunedirektøren for vurdering i 
budsjettarbeidet for 2024. 

3. Oversendelsesforslag fremsatt av Levinsen (R) under KST sak 51/23 Samlesak for 
spørsmål, pkt. 5. 

Levinsen (R) fremmet oversendelsesforslag om bruk av arbeidssko for helseansatte i Karmøy 
kommune. Gode sko til bruk av arbeidere i helsetjenesten i Karmøy burde inngått i uniformen, både 
at det kan forebygge helseplager, samt at det forebygger smittespredning. Er dette noe ordfører kan 
bringe videre til kommunedirektøren som kan lage en sak på dette slik at det lages en god avtale med 
helsepersonell i Karmøy kommune til at de får ekstra tilskudd til riktig skotøy? 

Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt til kommunedirektøren for utredning i samarbeid 
mellom administrasjonen og tillitsvalgte. Hovedutvalget og formannskapet orienteres om arbeidet. 

4. Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) under KST sak 51/23 Samlesak for 
spørsmål, pkt. 6. 

Krog (MDG) fremmet oversendelsesforslag om utskifting av gummigranulat som fyllmateriale på 
kunstgressbaner. Administrasjonen utarbeider en oversikt over hvilke kunstgressbaner som vil måtte 
bytte fyllmateriale, og kostnaden knyttet til dette. Det må også vurderes hvilke muligheter Karmøy 
kommune har for å bidra i et eventuelt spleiselag med idrettslagene, og når dette bør inn i Karmøy 
kommunes investeringsbudsjett. 

Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt kommunedirektøren for videre oppfølging. 
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FSK- 060/23 Vedtak: 
1. Oversendelsesforslag fremsatt av Alsaker (H) under KST sak 51/23 Samlesak for spørsmål, 

pkt. 1. 

Alsaker (H) viste til bruk av valgbil ved valget i 2019, og ønsket svar på om denne kunne tas i bruk til 
årets valg. Alsaker (H) fremmet følgende oversendelsesforslag: Vil ordføreren bidra til at det bevilges 
midler til et slikt tiltak? 

Oversendelsesforslaget ble oversendt kommunedirektøren for utarbeidelse av sak til neste møte i 
formannskapet. 

2. Oversendelsesforslag fremsatt av Levinsen (R) under KST sak 51/23 Samlesak for 
spørsmål, pkt. 3. 

Levinsen (R) fremmet oversendelsesforslag om Havbruksfondet Havbruksfondet øremerkes til 
miljøarbeid i og langs kysten. Kommunedirektøren lager en sak på dette. 

Oversendelsesforslaget ble oversendt kommunedirektøren for vurdering i budsjettarbeidet for 2024. 

3. Oversendelsesforslag fremsatt av Levinsen (R) under KST sak 51/23 Samlesak for 
spørsmål, pkt. 5. 

Levinsen (R) fremmet oversendelsesforslag om bruk av arbeidssko for helseansatte i Karmøy 
kommune. Gode sko til bruk av arbeidere i helsetjenesten i Karmøy burde inngått i uniformen, både 
at det kan forebygge helseplager, samt at det forebygger smittespredning. Er dette noe ordfører kan 
bringe videre til kommunedirektøren som kan lage en sak på dette slik at det lages en god avtale med 
helsepersonell i Karmøy kommune til at de får ekstra tilskudd til riktig skotøy? 

Oversendelsesforslaget ble oversendt til kommunedirektøren for utredning i samarbeid mellom 
administrasjonen og tillitsvalgte. Hovedutvalget og formannskapet orienteres om arbeidet. 

4. Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) under KST sak 51/23 Samlesak for 
spørsmål, pkt. 6. 

Krog (MDG) fremmet oversendelsesforslag om utskifting av gummigranulat som fyllmateriale på 
kunstgressbaner. Administrasjonen utarbeider en oversikt over hvilke kunstgressbaner som vil måtte 
bytte fyllmateriale, og kostnaden knyttet til dette. Det må også vurderes hvilke muligheter Karmøy 
kommune har for å bidra i et eventuelt spleiselag med idrettslagene, og når dette bør inn i Karmøy 
kommunes investeringsbudsjett. 

Oversendelsesforslaget ble oversendt kommunedirektøren for videre oppfølging. 
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061/23 Budsjettoppfølging drift og investering 1. tertial 2023 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Forslag til vedtak drift: 
1. Karmøy kommunestyre tar vedlagte budsjettoppfølging drift per 1. tertial til orientering. 

2. Kommunestyret bevilger 4 000 000 kroner til å dekke økte kostnader til kapitaltilskudd til private 
barnehager fastsatt i Forskrift om tildeling av tilskudd til private barnehager §6. 
I bevilgningsoversikt drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 (1A) gjøres følgende endringer: 
Ordinært rammetilskudd økes med -4 000 000 kroner. 
I sum bevilgninger drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 (1B) gjøres følgende endringer: 
Rammen for tjenesteområde 2 Barnehage økes med 4 000 000 kroner. 

3. Kommunestyret bevilger 29 000 000 kroner til å dekke økte lønnskostnader i forbindelse med 
lønnsoppgjøret for 2023 som er kompensert i revidert nasjonalbudsjett gjennom økning i 
rammetilskuddet fra staten. 
I bevilgningsoversikt drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 (1A) gjøres følgende endringer: 
Ordinært rammetilskudd økes med -29 000 000 kroner. 
I sum bevilgninger drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 (1B) gjøres følgende endringer: 
Rammen for tjenesteområde 1 Administrasjon økes med 1 593 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 2 Barnehage økes med 1 652 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 3 Skole økes med 7 949 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 4 Kultur økes med 504 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 5 Idrett økes med 123 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 7 Helse økes med 1 199 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 8 Omsorg økes med 12 306 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 9 Sosial økes med 945 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 10 Barnevern økes med 964 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 11 Forvaltning økes med 405 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 12 Nærmiljø økes med 242 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 13 Bolig økes med 107 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 14 Næring økes med 125 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 15 Samferdsel økes med 215 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 17 Vann, avløp og renovasjon økes med 671 000 kroner. 

4. Kommunestyret vedtar følgende endringer knyttet til fordeling av velferdsmidler: 

I sum bevilgninger drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 (1B) gjøres følgende endringer: 
Rammen for tjenesteområde 1 Administrasjon reduseres med -521 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 2 Barnehage økes med 41 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 3 Skole økes med 159 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 4 Kultur økes med 4 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 7 Helse økes med 24 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 8 Omsorg økes med 220 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 9 Sosial økes med 32 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 10 Barnevern økes med 12 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 11 Forvaltning økes med 7 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 15 Samferdsel økes med 9 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 17 Vann, avløp og renovasjon økes med 13 000 kroner. 

Forslag til vedtak investering: 

1. Kommunedirektørens budsjettoppfølging investering per 1. tertial 2023 tas til orientering 
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2. Kommunestyret godkjenner foreslåtte budsjettendringer i henhold til kolonnen forslag til 
budsjettendring i bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 første 
ledd (2A), spesifisering av sum investeringsutgifter i bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og 
regnskapsforskriften § 5-5 andre ledd (2B) 

3. Kommunestyret vedtar følgende endringer knyttet til investeringsprosjekt P802 Lån til Karmsund 
Lufthavn Invest AS: 

I bevilgningsoversikten investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 første ledd (2A) 
gjøres følgende endringer i 2023: 

- Utlån av egne midler reduseres med 10 000 000 kroner 

- Overføring fra drift reduseres med 10 000 000 kroner 

I bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 andre ledd (2B) gjøres 
følgende endringer i 2023: 

- Budsjett 2023 for P802 Lån til Karmsund Lufthavn Invest AS reduseres med 10 000 000 kroner 

I bevilgningsoversikt drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 (1A) gjøres følgende endringer i 
2023: 

- Overføring til investering reduseres med 10 000 000 

I sum bevilgninger drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 (1B) gjøres følgende endringer i 
2023: 

- Tjenesteområde næring økes med 10 000 000 kroner 

4. Kommunestyret godkjenner revidert låneopptak for 2023, som følge av endringer i 
forbindelse med budsjettoppfølging investering 1. tertial 2023. 

05.06.2023 Formannskapet 

Behandling 
Innstillingen enstemmg vedtatt. 

FSK- 061/23 Vedtak: 

Forslag til vedtak drift: 
1. Karmøy kommunestyre tar vedlagte budsjettoppfølging drift per 1. tertial til orientering. 

2. Kommunestyret bevilger 4 000 000 kroner til å dekke økte kostnader til kapitaltilskudd til private 
barnehager fastsatt i Forskrift om tildeling av tilskudd til private barnehager §6. 
I bevilgningsoversikt drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 (1A) gjøres følgende endringer: 
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Ordinært rammetilskudd økes med -4 000 000 kroner. 
I sum bevilgninger drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 (1B) gjøres følgende endringer: 
Rammen for tjenesteområde 2 Barnehage økes med 4 000 000 kroner. 

3. Kommunestyret bevilger 29 000 000 kroner til å dekke økte lønnskostnader i forbindelse med 
lønnsoppgjøret for 2023 som er kompensert i revidert nasjonalbudsjett gjennom økning i 
rammetilskuddet fra staten. 
I bevilgningsoversikt drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 (1A) gjøres følgende endringer: 
Ordinært rammetilskudd økes med -29 000 000 kroner. 
I sum bevilgninger drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 (1B) gjøres følgende endringer: 
Rammen for tjenesteområde 1 Administrasjon økes med 1 593 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 2 Barnehage økes med 1 652 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 3 Skole økes med 7 949 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 4 Kultur økes med 504 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 5 Idrett økes med 123 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 7 Helse økes med 1 199 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 8 Omsorg økes med 12 306 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 9 Sosial økes med 945 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 10 Barnevern økes med 964 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 11 Forvaltning økes med 405 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 12 Nærmiljø økes med 242 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 13 Bolig økes med 107 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 14 Næring økes med 125 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 15 Samferdsel økes med 215 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 17 Vann, avløp og renovasjon økes med 671 000 kroner. 

4. Kommunestyret vedtar følgende endringer knyttet til fordeling av velferdsmidler: 

I sum bevilgninger drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 (1B) gjøres følgende endringer: 
Rammen for tjenesteområde 1 Administrasjon reduseres med -521 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 2 Barnehage økes med 41 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 3 Skole økes med 159 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 4 Kultur økes med 4 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 7 Helse økes med 24 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 8 Omsorg økes med 220 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 9 Sosial økes med 32 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 10 Barnevern økes med 12 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 11 Forvaltning økes med 7 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 15 Samferdsel økes med 9 000 kroner. 
Rammen for tjenesteområde 17 Vann, avløp og renovasjon økes med 13 000 kroner. 

Forslag til vedtak investering: 

1. Kommunedirektørens budsjettoppfølging investering per 1. tertial 2023 tas til orientering 

2. Kommunestyret godkjenner foreslåtte budsjettendringer i henhold til kolonnen forslag til 
budsjettendring i bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 første 
ledd (2A), spesifisering av sum investeringsutgifter i bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og 
regnskapsforskriften § 5-5 andre ledd (2B) 

3. Kommunestyret vedtar følgende endringer knyttet til investeringsprosjekt P802 Lån til Karmsund 
Lufthavn Invest AS: 

I bevilgningsoversikten investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 første ledd (2A) 
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gjøres følgende endringer i 2023: 

- Utlån av egne midler reduseres med 10 000 000 kroner 

- Overføring fra drift reduseres med 10 000 000 kroner 

I bevilgningsoversikt investering etter budsjett- og regnskapsforskriften § 5-5 andre ledd (2B) gjøres 
følgende endringer i 2023: 

- Budsjett 2023 for P802 Lån til Karmsund Lufthavn Invest AS reduseres med 10 000 000 kroner 

I bevilgningsoversikt drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 (1A) gjøres følgende endringer i 
2023: 

- Overføring til investering reduseres med 10 000 000 

I sum bevilgninger drift etter budsjett og regnskapsforskriften § 5-4 (1B) gjøres følgende endringer i 
2023: 

- Tjenesteområde næring økes med 10 000 000 kroner 

4. Kommunestyret godkjenner revidert låneopptak for 2023, som følge av endringer i forbindelse 
med budsjettoppfølging investering 1. tertial 2023. 

062/23 Selvmordsforebygging i psykisk helsevern og tverrfaglig spesialisert 
rusbehandling (TSB) (HØRINGSUTKAST) 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Kommunedirektørens forslag til vedtak sak nr 075/23 

1.Kommunedirektøren vedtar svar på høring om nasjonal faglig retningslinje for forebygging av 
selvmord i psykisk helsevern og tverrfaglig spesialisert rusbehandling (TBS), slik det fremgår av 
saksutredningen. 

2. Karmøy kommune sender høringssvaret til Helse- og omsorgsdepartementet før fristen 10.juni 
2023. 
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05.06.2023 Formannskapet 

Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 

FSK- 062/23 Vedtak: 

Kommunedirektørens forslag til vedtak sak nr 075/23 

1.Kommunedirektøren vedtar svar på høring om nasjonal faglig retningslinje for forebygging av 
selvmord i psykisk helsevern og tverrfaglig spesialisert rusbehandling (TBS), slik det fremgår av 
saksutredningen. 

2. Karmøy kommune sender høringssvaret til Helse- og omsorgsdepartementet før fristen 10.juni 
2023. 

063/23 Plan for forebygging - barn og unge 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
For å styrke det forebyggende arbeidet for barn og unge og forebygge at barn og unge utsettes for 
omsorgssvikt eller utvikler atferdsvansker vedtar kommunestyret vedlagte “Plan for forebygging – 
barn og unge (2023-2026)”. 

Planen skal komplementere plan for psykisk helse hos barn og unge. 

02.05.2023 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig kommunedirektørens innstilling. 

RFM- 020/23 Vedtak: 
For å styrke det forebyggende arbeidet for barn og unge og forebygge at barn og unge utsettes for 
omsorgssvikt eller utvikler atferdsvansker vedtar kommunestyret vedlagte “Plan for forebygging – 
barn og unge (2023-2026)”. 
Planen skal komplementere plan for psykisk helse hos barn og unge. 

03.05.2023 Hovedutvalg helse og omsorg 

Behandling 
HHO vedtar ny tekst på s. 15 etter sitat: forpliktelsen til å ivareta barneperspektivet., foreslått av 
Lillian Levik Løndalen, Karmøylista 
NY tekst: 
Plikten til å ivareta barnetsperspektiv i henhold til barnekonvensjonen artikkel 12. 
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En viktig side av utredningen i saker som gjelder barn, er å klargjøre hva barna mener. Barns mening 
kan bidra til å klargjøre hva som er det beste for barna det gjelder. At barn blir involvert, er en verdi i 
seg selv, og de vil med dette også få erfaring med deltakelse i samfunnet og økt tillit til samfunnet. 

HHO vedtar et ekstra kulepunkt som da blir nr. 3 på s.15, foreslått av Lillian Levik Løndalen, 
Karmøylista 
Inkludere barnet i samarbeidet når dette er naturlig utfra alder og fungering. 

Behandlet etter sak11/23. 
Levik Løndalen (KL) fremmetsine to tilleggsforslag under ett. 
Møteleder foreslo i samråd med Levik Løndalen (KL) at tilleggsforslagene ble stemt over under ett. 
Forslaget til voteringsrekkefølge enstemmig vedtatt. 

Forslaget fremsatt av Levik Løndalen (KL) ble vedtatt med 6 stemmer mot 2 stemmer (KrF, Ap). 

HHO- 014/23 Vedtak: 
For å styrke det forebyggende arbeidet for barn og unge og forebygge at barn og unge utsettes for 
omsorgssvikt eller utvikler atferdsvansker vedtar kommunestyret vedlagte “Plan for forebygging – 
barn og unge (2023-2026)” med følgende tillegg på side 15: 

Ny tekst på side 15 i planen etter forpliktelsen til å ivareta barneperspektivet: 
Plikten til å ivareta barnetsperspektiv i henhold til barnekonvensjonen artikkel 12. 
En viktig side av utredningen i saker som gjelder barn, er å klargjøre hva barna mener. Barns mening 
kan bidra til å klargjøre hva som er det beste for barna det gjelder. At barn blir involvert, er en verdi i 
seg selv, og de vil med dette også få erfaring med deltakelse i samfunnet og økt tillit til samfunnet. 

Nytt ekstra kulepunkt som da blir kulepunkt nr. 3: 
Inkludere barnet i samarbeidet når dette er naturlig utfra alder og fungering. 
Planen skal komplementere plan for psykisk helse hos barn og unge. 

24.05.2023 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

Behandling 
Lindtner (Sp) på vegne av Sp, Ap, KrF og V fremmet innstillingen fra helse og omsorg med følgende 
endring av kulepunkt 3: 
Det skal legges til rette for at barn og unge blir hørt og får medvirke. Barns synspunkter skal tillegges 
behørig vekt i samsvar med dets alder og modenhet. 
Fellesforslaget fremsatt av Lindtner enstemmig vedtatt. 

HOK- 021/23 Vedtak: 
For å styrke det forebyggende arbeidet for barn og unge og forebygge at barn og unge utsettes for 
omsorgssvikt eller utvikler atferdsvansker vedtar kommunestyret vedlagte “Plan for forebygging – 
barn og unge (2023-2026)” med følgende tillegg på side 15: 

Ny tekst på side 15 i planen etter forpliktelsen til å ivareta barneperspektivet: 
Plikten til å ivareta barnetsperspektiv i henhold til barnekonvensjonen artikkel 12. 
En viktig side av utredningen i saker som gjelder barn, er å klargjøre hva barna mener. Barns mening 
kan bidra til å klargjøre hva som er det beste for barna det gjelder. At barn blir involvert, er en verdi i 
seg selv, og de vil med dette også få erfaring med deltakelse i samfunnet og økt tillit til samfunnet. 
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Nytt ekstra kulepunkt som da blir kulepunkt nr. 3: 
Det skal legges til rette for at barn og unge blir hørt og får medvirke. Barns synspunkter skal tillegges 
behørig vekt i samsvar med dets alder og modenhet. 

05.06.2023 Formannskapet 

Behandling 

Thorheim (KL) fremmet innstilling fra hovedutvalg helse og omsorg: 
For å styrke det forebyggende arbeidet for barn og unge og forebygge at barn og unge utsettes for 
omsorgssvikt eller utvikler atferdsvansker vedtar kommunestyret vedlagte “Plan for forebygging – 
barn og unge (2023-2026)” med følgende tillegg på side 15: 

Ny tekst på side 15 i planen etter forpliktelsen til å ivareta barneperspektivet: 
Plikten til å ivareta barnets perspektiv i henhold til barnekonvensjonen artikkel 12. 
En viktig side av utredningen i saker som gjelder barn, er å klargjøre hva barna mener. Barns 
mening kan bidra til å klargjøre hva som er det beste for barna det gjelder. At barn blir involvert, er 
en verdi i seg selv, og de vil med dette også få erfaring med deltakelse i samfunnet og økt tillit til 
samfunnet. 

Nytt ekstra kulepunkt som da blir kulepunkt nr. 3: 
Inkludere barnet i samarbeidet når dette er naturlig utfra alder og fungering. 

Planen skal komplementere plan for psykisk helse hos barn og unge. 

Grønningen (SP) fremmet innstillingen fra hovedutvalg oppvekst og kultur: 
Nytt ekstra kulepunkt som da blir kulepunkt nr. 3: 

Det skal legges til rette for at barn og unge blir hørt og får medvirke. Barns synspunkter skal tillegges 
behørig vekt i samsvar med dets alder og modenhet 

Thorheim (KL) trakk sitt forslag. 
Forslag fremsatt av Grønningen (SP) ble omgjort til et fellesforslag på vegne av et samlet 
formannskap. 

Votering: 
Fellesforslag fremsatt av Grønningen (SP) på vegne av et samlet formannskap ble enstemmig vedtatt. 

FSK- 063/23 Vedtak: 
For å styrke det forebyggende arbeidet for barn og unge og forebygge at barn og unge utsettes for 
omsorgssvikt eller utvikler atferdsvansker vedtar kommunestyret vedlagte “Plan for forebygging – 
barn og unge (2023-2026)”. 
Planen skal komplementere plan for psykisk helse hos barn og unge. 
Det skal legges til rette for at barn og unge blir hørt og får medvirke. Barns synspunkter skal tillegges 
behørig vekt i samsvar med dets alder og modenhet 
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064/23 Tilstandsrapport barnevernet 2022 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Kommunedirektøren tilrår at kommunestyret tar «Tilstandsrapport for 2022» til orientering. 

02.05.2023 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig kommunedirektørens innstilling. 

RFM- 017/23 Vedtak: 
Kommunedirektøren tilrår at kommunestyret tar «Tilstandsrapport for 2022» til orientering. 

03.05.2023 Hovedutvalg helse og omsorg 

Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt. 

HHO- 011/23 Vedtak: 
Kommunedirektøren tilrår at kommunestyret tar «Tilstandsrapport for 2022» til orientering. 

24.05.2023 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

Behandling 
Kommunedirektørens innstilling enstemmig vedtatt. 

HOK- 022/23 Vedtak: 
Kommunedirektøren tilrår at kommunestyret tar «Tilstandsrapport for 2022» til orientering. 

05.06.2023 Formannskapet 

Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 

FSK- 064/23 Vedtak: 

Kommunedirektøren tilrår at kommunestyret tar «Tilstandsrapport for 2022» til orientering. 
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065/23 NOU Norges offentlige utredninger 2023: 5 Den store forskjellen - Om 
kvinners helse og betydningen av kjønn for helse 

Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak: 

1. Kommunedirektøren vedtek høyringssvar på NOU 2023:5 «Den store forskjellen. Om 
kvinners helse og betydningen av kjønn for helse», slik det går fram av saksutgreiinga. 
Karmøy kommune sender høyringssvaret til Helse- og omsorgsdepartementet før fristen 
den 8. juli 2023. 

05.06.2023 Formannskapet 

Behandling 

Wisnæs (KRF) fremmet forslag om å utsette saken til neste møte for politisk bearbeidelse. 

Utsettelsesforslaget fremsatt av Wisnæs (KRF) ble enstemmig vedtatt. 

FSK- 065/23 Vedtak: 
Saken ble enstemmig utsatt til neste møte i formannskapet. 

066/23 Samlesak for referatsaker 

05.06.2023 Formannskapet 

Behandling 

117/23, Ny redusert søknad om midler fra Krigsseilermonumentet på Haugaland 
Ordfører informerte om sak 117/23, 118/23 og 133/23 samlet, og la frem følgende forslag til 
tilskudd: 
Krigsseilermonumentet: kr. 80 000 
Ventilasjonsanlegg: kr. 80 000 
Forskning på Batten Disease: kr. 5 000 

Ordfører foreslo å ta saken opp til realitetsbehandling. 
Enstemmig tatt opp til realitetsbehandling. 

Ordfører foreslo å bevilge kr. 80 000 fra formannskapets disposisjonspost på vegne av et samlet 
formannskapet. 
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Fellesforslag på vegne av et samlet formannskap ble enstemmig vedtatt. 

118/23, Søknad om økonomisk støtte til ventilasjonsanlegg 
Ordfører foreslo å ta saken opp til realitetsbehandling. 
Enstemmig tatt opp til realitetsbehandling. 

Ordfører foreslo å bevilge kr. 80 000 fra formannskapets disposisjonspost på vegne av et samlet 
formannskapet. 
Fellesforslag på vegne av et samlet formannskap ble enstemmig vedtatt. 

119/23, Notat til formannskapet - tilbud til flyktninger over 55 år 
Enstemmig tatt til etterretning. 

120/23, Invitasjon til å søke om å bli forsøkskommune 
Thorheim (KL) foreslo å utsette saken til neste møte i formannskapet. 
Saken ble enstemmig utsatt. 

121/23, Kontroll og kvalitetsutvalget sine uttalelser til årsregnskapene 2022 
Enstemmig tatt til etterretning. 

122/23, Generalforsamlingsprotokoll for 2022 - Haugaland Kraft 
Gaard (FRP) ba om orientering om eierskapsutvalget har fungert som tiltenkt. 
Ordfører orienterte. 

123/23, Protokoll etter representantskapsmøte 15.05.2023 
Enstemmig tatt til etterretning. 

124/23, Gnr. 53, bnr. 25 - Klageavgjørelse i byggesak 
Enstemmig tatt til etterretning. 

125/23, Høring - Endring i frist for fremsettelse av krav om refusjon 
Enstemmig tatt til etterretning. 

126/23, Høring - Forslag om endring av pasientbetalingsforskriften - fritak for egenandel for 
poliklinisk helsehjelp for LAR-pasienter 
Enstemmig tatt til etterretning. 

127/23, Høring - forslag til endringer i forskrift om spesialistutdanning og spesialistgodkjenning for 
leger og tannleger (spesialistforskriften) 
Enstemmig tatt til etterretning. 

128/23, Høring – Utkast til forskrift om konsesjon for visning av film i næring, Haugesund 
kommune, Rogaland 
Enstemmig tatt til etterretning. 

129/23, Høring av krav om nullutslipp av klimagasser fra ferjer og hurtigbåter 
Thorheim (KL) fremmet forslag om å utarbeide høringssvar fikk 5 stemmer (2 KL, 2 FRP, 1 SP), og falt. 
Tatt til etterretning. 

130/23, Høring av mindre endring i byggevareforskriften [Sak ID# 3929] 
Enstemmig tatt til etterretning. 

131/23, Høringsbrev - Forslag til forskrift til lov om kommunenes ansvar på det boligsosiale feltet 
(behandling av personopplysninger) 
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Enstemmig tatt til etterretning. 

132/23, Prop. 123 S (2022 - 2023) - Revidert finansieringsopplegg på Haugalandet i Rogaland og 
Vestland fylkeskommuner (Haugalandspakken) 
Enstemmig tatt til etterretning. 

133/23, Forslag fra Rygh - støtte til midler fra formannskapets disposisjonsfond - Forskning på 
Batten Disease 
Ordfører foreslo å ta saken opp til realitetsbehandling. 
Enstemmig tatt opp til realitetsbehandling. 

Ordfører foreslo å bevilge kr. 5 000 fra formannskapets disposisjonspost på vegne av et samlet 
formannskapet. 

Fellesforslag fremsatt av ordfører på vegne av et samlet formannskap ble enstemmig vedtatt. 

FSK- 066/23 Vedtak: 
117/23, Ny redusert søknad om midler fra Krigsseilermonumentet på Haugaland 
Formannskapet bevilger kr. 80 000 fra formannskapets disposisjonspost til Krigsseilermonumentet på 
Haugaland. 

118/23, Søknad om økonomisk støtte til ventilasjonsanlegg 
Formannskapet bevilger kr. 80 000 fra formannskapets disposisjonspost til støtte til 
ventilasjonsanlegg på Visnes gruvemuseum. 

133/23, Forslag fra Rygh - støtte til midler fra formannskapets disposisjonsfond - Forskning på 
Batten Disease 
Formannskapet bevilger kr. 5 000 fra formannskapets disposisjonspost til forskning på Batten 
Disease. 

067/23 Samlesak for spørsmål 

05.06.2023 Formannskapet 

Behandling 

1. Ordfører viste til at formannskapet har invitert Karmsund Havn til å avholde orientering om 
selskapsform. 
Karmsund Havn har bekreftet at de avholder orientering om prosessen rundt vurdering av 
selskapsform i forkant av formannskapsmøtet 28. august. Det er kommunestyrene (eierne) som skal 
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vedta selskapsform i sine respektive kommunestyrer. 

2. Ordfører informerte om mulig behov for ekstraordinært møte i kommunestyret 20. juni. 
Det sendes ut innkalling til neste møte i formannskapet, 12.06. i løpet av tirsdag 06.06. Det vil være 
mange saker til behandling. Det er ett møte igjen i kommunestyret før sommeren, og dette avholdes 
19. juni. Det er mulig saksmengden medfører at det blir behov for å sette opp et ekstraordinært 
møte i kommunestyret. I utgangspunktet vil et ekstraordinært kommunestyremøte bli lagt til 
påfølgende dag, 20. juni. 

3. Ordfører viste til Vikingfestivalen som avholdes på vikinggarden på Avaldsnes 8. til 11. juni. 
Opplev Avaldsnes er innlemmet som en del av kommunen. Formannskapets medlemmer oppfordres 
til å oppsøke festivalen for å se på arrangementet og oppleve engasjementet. Formannskapets 
medlemmer får utdelt festivalpass. 

4. Ordfører viste til RS 132/23: Prop. 123 S (2022 - 2023) - Revidert finansieringsopplegg på 
Haugalandet i Rogaland og Vestland fylkeskommuner (Haugalandspakken) 
Signaler fra stortingsrepresentanter tilsier at det vil bli gjort vedtak om å forlenge Haugalandspakken. 
Ordfører ba formannskapets medlemmer om å ta saken videre i sine partier innen neste møte i 
formannskapet, for deretter å vurdere om saken bør fremmes for ny behandling i kommunestyret før 
sommerferien. 

5. Medhaug (KL) viste til utviklingen av havvind og kommende konsesjonsbehandling. 
NVE har vist til 20 mulige områder som kan være aktuelle. Karmøy er en stor fiskerikommune, og 
fiskerinæringen må ivaretas. Ønsker utarbeidet et høringssvar til neste kommunestyremøte. 
Ordfører svarte: 
Karmøy kommune tar initiativ til å utarbeide høringssvar på vegne av Karmøy kommune, og vil via 
Haugaland Vekst invitere nabokommuner til å være med på høringssvaret. 

6. Brekke Jakobsen (AP) viste til at det tidligere er bedt om et notat om status for planlegging av 
Åkra skole, og etterspør status for dette. 
Kommunedirektøren svarte: 
Notatet sendes ut innen onsdag. 

7. Hult (SP) fremmet følgende oversendelsesforslag om strømstøtte: 
1. Administrasjonen setter av 13 millioner til lokale strømstøttetiltak for bedrifter som sliter i Karmøy 
kommune som følge av store energikostnader. Beløpet tas fra utbytteinntekter fra Haugaland kraft 
som er satt inn på fond 
2. Administrasjonen legger opp til samme mal for tilskudd som for strømstøtte i 2022 
3. Søknader som kom inn etter fristen i 2022 skal behandles og tilskudd gis hvis de faller inn under 
formålet 
4. Støtten for 2023 skal gjelde for månedene januar – april, altså 4 måneder 

Støtte for månedene i 2023 skal sammenlignes med "normal" strømpris som var før prisgaloppen 
startet. F. eks 30 pr. kWh 

Oversendelsesforslaget ble oversendt til kommunedirektøren for utarbeidelse av sak. 

8. Grønningen (SP) fremmet forslag til finansiering av ny Eikeveg. 
Grønningen (SP) fremmet følgende forslag: 
Administrasjonen kommer opp med forslag til hvordan vi kan forskuttere penger til bygging av ny 
Eikjeveg, med oppstart i 2023. 

Kommunalsjef teknisk svarte: 
Direktoratet og fylket har vist til at kommunen kan starte prosessen når det er vedtatt midler til 
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prosjektet. Områdeplan for Kolnes legges frem i juni, og en vet da mer om hva kommunen har å 
forholde seg til. Kommunedirektøren skal legge frem sak til politisk behandling hvor det blir redegjort 
for eventuelle muligheter for å starte anleggsarbeider før innkrevingen i «bypakken» blir startet opp. 

9. Gaard (FRP) viste til spørsmål i siste møte i formannskapet om busstilbud og vedtak, og ba om 
status mht Miljøfor på Lillesund . 
Etterspør status. 

Kommunedirektøren svarte: 
- Det kommer notat om busstilbud til neste møte i formannskapet. 
- Det har ikke lykkes med å finne det etterspurte vedtaket, og det er behov for mer informasjon. 
- Statsforvalteren har gitt tillatelse til Miljøfor etter forurensningsloven. Statsforvalteren har mottatt 
klage, men ikke funnet grunn til å vektlegge denne. Saken er inne til Miljødirektoratet for endelig 
avgjørelse. 

10. Thorheim (KL) viste til Danielsen ungdomsskole, og viste til arbeidet de har utført med hensyn 
til belysning, veg m.m. 
Thorheim (KL) vil til neste møte i formannskapet fremme forslag om at Danielsen og kommunen 
deler kostnader. 

11. Thorheim (KL) viste til utlyst stilling som klima- og miljørådgiver og ønsker svart ut om dette er 
en nyopprettet stilling. 
Kommunedirektøren svarte: 
Det er samme stilling som tidligere miljørådgiver. Det er laget et ny stillingstittel for å omfatte et 
bredere ansvarsomåde. 

12. Midtun (FRP) viste til at partiene er invitert av Byen vår Kopervik til å avholde debatt, og 
partiene er henstilt til å betale en kostnad for å delta. 
Ordfører svarte: 
Flere av de største partiene har allerede svart på invitasjonen, og vist til at de ikke vil delta på en 
debatt hvor det er en påkrevd kostnad for å delta. 

13. Brekke Jakobsen (AP) viste til befaring knyttet til Tuastad Gård i forbindelse med overvann og 
ønsker status for oppfølging av denne saken. 
Kommunalsjef teknisk svarte: 
Det er en pågående dialog mellom fylket, de som har utført arbeidet og grunneier i forbindelse med 
håndtering av overvannet. 

14. Thorheim (KL) viste til byutvikling på Åkra, og ønsket status på arbeidet med torget. 
Kommunedirektøren svarte: 
Det var en sak i 2022 som omhandlet hovedlinjene for utviklingen i byene. Siste tilbakemelding er at 
dette skal være klart til utlysning over sommeren 2023. 
Saken avventer tilbakemelding fra private parter før videre arbeid. 

15. Thorheim (KL) viste til traséen Veakrossen til Helganeskrysset, og etterspurte muligheter for 
nyetableringer. 
Ordfører svarte: 
Kan anvende og utvikle området innenfor gjeldende reguleringsplan. 

16. Kommunedirektøren orienterte om sak som skal legges frem for formannskapet i neste møte. 
Orienteringen inneholder opplysninger unntatt offentlighet, og ordfører fremmet derfor forslag om å 
lukke møtet. 

Møtet ble enstemmig vedtatt lukket, jf. koml § 11-5 (5), jf. offl. § 23 (1). 
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Habilitet 
Wisnæs (KRF) er styremedlem i Fredtun, og ba om å få sin habilitet vurdert. 
Wisnæs (KRF) ble enstemmig vedtatt inhabil, jf. fvl. § 6 (2) 
10 representanter til stede. 

Kommunedirektøren utarbeider sak til kommende møte i formannskapet og kommunestyret. 
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